
 

Ekonomi 

03.05.2011 

Trabzon Türkiye'nin 'Barcelona'sı olacak 

Eski TOKĐ Başkanı ve AK Parti Trabzon milletvekili adayı Erdoğan Bayraktar, Trabzon için çılgın 

projesini açıkladı: Şehri, Rusya, Ukrayna, Gürcistan, Ermenistan ve Azerbaycan'dan gelen 

Đpekyolu'nun merkezi konumuna getireceğiz. Böylece Trabzon, Barcelona ayarında bir kent olacak' 

dedi 

Eski TOKĐ Başkanı ve AK Parti Trabzon 

milletvekili adayı Erdoğan Bayraktar, 

bürokraside yaptığı hizmetleri, işleri daha güçlü 

yapmak, devlette kazandığı tecrübeleri siyasi 

olarak TBMM çatısı altında seslendirmek 

istediğini belirtti. Trabzon'da TOKĐ tarafından 

8,5 yılda gerçekleştirilen yatırımları anlatan 

Bayraktar, 'Vatandaşın beklentisinin sebebi de 

iktidarın bunları becerebiliyor olmasından 

kaynaklanıyor. Đnsan, kim bir işi iyi yaparsa 

ondan bekler. Bu çok enteresan bir olgudur. 

Eleştiriyi de daha çok ona yapar. Trabzon büyük 

şehir. Vatandaşlarda Trabzon'un, tarihi 

konumuna uygun özelliğini ve derinliğini kazanmasına ilişkin çok büyük bir beklenti var' dedi. 

CAZĐBE MERKEZĐ OLACAK

Bayraktar, Trabzon'u bir köşe başı şehir, Doğu Karadeniz'in cazibe merkezi yapmayı 

amaçladıklarını dile getirerek, 'Trabzon'u, Rusya'dan, Sochi'den, Ukrayna'dan, Gürcistan'dan, 

Ermenistan'dan, Azerbaycan'dan, Ortadoğu'dan ve Orta Asya'dan gelen Đpekyolu'nun da merkezi 

konumuna getireceğiz. Çömlekçi'de yapılacak kentsel dönüşümün esas gayesi limanı lojistik hale 

getirmektir. Hemen limanın arkasında çok güzel hizmet, prestij binalarını yaparak, bu alanı denizle 

ve yeşil alanla buluşturup Trabzon'u Barcelona ayarında şehir yapmak, Đzmir ve Antalya ile 

yarıştırmak istiyoruz. Trabzon'un iklimi, coğrafyası, tarihi derinliği ve insan yapısı da buna müsait. 

Bunu başarmak için kollarımızı sıvadık' dedi. 

VATAN, ÜRETĐM VE YATIRIM EKSENĐ

Bayraktar, TOKĐ'nin 1984 yılında kurulduğunu ve ilk yıllarda güzel işler yaptığını anlatarak, yeni 

dönemde 50 bin konut yapımı projesini hayata geçirdiklerini söyledi. Bunun gerçekten zor bir 

proje olduğunu dile getiren Bayraktar, 'Bu gerçekten zor bir işti. Bu neyle oldu? Arkadaşlarımızın 

vatan, üretim ve yatırım eksenli, heyecanlı ve titiz bir yapı kazanmasıyla, bir bütünlük içinde oldu. 

TOKĐ ismini özellikle kısaltarak çok kullandık. Bu bize güç getirdi. Başbakanın motivasyonu, sıkı 

takibi, TOKĐ isminin vurgusunun artması, marka haline gelmesi, dünyadan da TOKĐ'ye taleplerin 

gelmesi, gücünü artırdı ve çalışanlara başarı getirdi' ifadelerini kullandı.

Şehri bütünleştiren proje

Akyazı Stadı Projesi'nin dünya çapında bir proje olduğunu vurgulayan Erdoğan Bayraktar, 

'Yaklaşık 1 milyon metrekare yeri dolduruyoruz. Tahkimat ve dolgu çalışmaları süratle devam 

ediyor. Trabzon'a çok ciddi bir alan ilave ediyoruz. Bu alan salt spor kompleksi ya da futbol 

stadyumu olmayacak. Burası aynı zamanda Trabzon ile Akçaabat'ın bütünleşmesine çok ciddi katkı 

sağlayacak. Merkezde 500 bine yakın nüfus yakalayacağız. Bu alanda stadyum, spor kompleksleri, 

Trabzonspor'un hizmet ve idari tesisleri olacak. Doğu Karadeniz'in en büyük fuar alanı 

oluşturulacak, rekreasyon alanları ve oteller olacak' diye konuştu.
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Gurbetçi bürokrasiye takıldı

Avrupalı Türk Demokratları Birliği (UETD) Bavyera Teşkilat Başkanı Fikret Özdemir gurbetçilerin 

anavatanlarında konut sahibi olmak için bürokratik engellere takıldığını söyledi. Özdemir, 

hükümetin yapacağı birkaç yasal düzenleme ile bu sorunun çözülebileceğini ifade etti. Özdemir, 

Avrupa'daki krizle alım gücü düşen ve TOKĐ'nin sosyal konutlarına yönelen gurbetçilerin TOKĐ 

konutlarını edinebilmelerinin önündeki kefil şartı engelinin kaldırılmasını istedi. 

Kaynak: http://yenisafak.com.tr/Ekonomi/?i=317220 
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